

Want to get involved?

想加入吗？下面有几个方法您可以试试

Sign Our DECLARATION if you:

请签署我们的守护宣言

1. resist ignorance, denial and distraction about the climate crisis
2. support policy informed by science, not by industry profit motives
3. stand by leaders who demonstrate bold action
4. call for investments to help workers, families and communities in this transition
5. embrace opportunities for creativity and innovation

1. 减低自己和他人对气候变迁的轻忽、漠视、不注意
2. 支持由科学家拟定的相关政策，不接受由企业主为求营利主导的政策
3. 支持有魄力决心的机关首长决策，不接收形式化的敷衍
4. 呼吁企业主的财务投资，协助劳工、住家和社区转换装设干净能源
5. 对创意和创新的能源发展采取开放态度



“Like” Mothers Out Front on Facebook to help us leverage social media and build a public presence. Your "likes" give us credibility.

在 Mothers Out Front 脸书上面按“讚”，帮助我们聚焦社会目光，建立公众曝光度，您的一个按下“讚”的动作可增加我们的说服力。

WWW. Go to our website (www.mothersoutfront.org) and read about our climate action!

请到我们的官方网站上阅读浏览有关气候变迁行动的文章。

Switch to Clean/Renewable Energy! 请转换成干净或是再生能源



1. You will help fund the development of new green energy infrastructure in New England.
2. Switch through the MOF website and you'll help us get 1,000 households in MA to show the Governor how mothers' collective actions are the real power making a difference!
3. Tell a friend (or 2 or 5!) about this opportunity to make a small change and create a renewable energy future for their children

- 1.你可以协助新英格兰地区进行的绿色能源基础建设筹款计划
- 2..透过我们的官方网站转换成干净能源,帮助我们在麻州地区达到 1000 户家庭使用干净能源,然后告诉州长, 由我们这一群母亲聚集, 行动出来的力量可以真正做出改变
- 3.告诉您 的朋友 (2 位或 5 位!), 在您生活中小小的改变, 可以为我们的下一代创造再生能源。



Get and wear a Mothers Out Front Tee-shirt. These shirts give us visibility at events and around town. They help engage new moms and supporters!

购买一件 MothersOutFront T 恤。这些 T 恤可以在我们街头活动中创造媒体能见度,帮助我们凝聚共识和吸引新的加入者。

Every Mothers Out Front community is working toward our statewide goal of 1,000 households to switch to clean energy.

每一场 Mothers Out Front 举办的活动都是朝向这 1000 个家庭使用干净能源的共同目标。

Each region has a Community Organizing Team that consists of specific leadership positions for outreach and effective action. Through face to face conversations over coffee and regular house parties, mothers are finding support and satisfaction in their ability to make a real difference NOW!

每一个地区都有自己的社区筹办小组, 组内有一位能带领有效的、触及外界的团体活动主持人, 他们在家庭派对中透过面对面讨论的方式, 让妈妈们可以找到自己能够贡献的力量, 立即作出改变

Mothers Out Front is following high-impact community organizing models, has – and continues to build upon – an impressive infrastructure, and is committed to developing the leadership and passion of its ever-growing base of volunteers as it expands into new communities. Online and in person trainings are ongoing and the opportunities to apply your skills and experience abound.

What action do you want to take?



Mothers Out Front 的活动模式是透过频次密集的家庭派对, 持续的建立一个紧密的基础网络关系, 朝向一个以团体志工和引领活动主持的分工方式逐步扩展, 持续不断的提供线上以及个人传授的训练, 也是每个志工可以找到一展所长和分享经验的机会

你想要用上面什么样的方式参与呢?

Whether your motivation is political, scientific, or straight up emotional despair, your contribution will be well vested.

不论你的参与动机是出于政治正确、科学求证或是情感认同, 你的付出都会是值得的